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Referat 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Til mødet var der udsendt følgende dagsorden: 
 
1) Godkendelse af dagsorden 

2) Godkendelse af sidste mødereferat 

3) Orientering fra kassereren 

4) Grønne områder 

a. Tinglysning af grønne arealer 

5) Veje/stier/skilte 

a. Forespørgsel af sti til ny skov 

b. Fornyelse af områdeskilte 

c. Reparation af revner i asfalt 

d. Byggerod (Profiber) på lastbilparkering 

6) Snerydning 

a. Evaluering af snerydning denne sæson 

b. Revurdering af retningslinjer for snerydning 

c. Sugning af veje 

7) Generalforsamling 2014 

8) Kommende møder 

9) Evt. 

 

Møde den: 26. februar 2014 

Afholdt hos: Helle 

Til stede: Helle, Christina, Pia, Peter, Mads og Jørgen 

Afbud: - 

Referent: Jørgen 
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Ad. 1 Godkendelse af dagsorden 

Dagsordnen blev godkendt. 

 

Ad. 2 Godkendelse af sidste mødereferat 

Referatet blev godkendt. 

 

Ad. 3 Orientering fra kassereren 

Helle gennemgik regnskabsudkastet fra revisoren. Der var enkelte 
kommentarer/spørgsmål som Helle vender med revisoren. 

 

Ad. 4 Grønne områder 

Tingslysning af grønne arealer  

Mads har tjekket tinglysningsdokumenterne. Efter at tinglysningen er blevet digital, er der 
ikke meget hjælp at hente fra de offentlige myndigheder. Hvis de sidste områder skal 
tinglyses korrekt, er det bestyrelsens holdning at der skal tages kontakt til en 
landinspektør. Mads undersøger hvad dette vil koste. 

 

Ad. 5 Veje/stier/skilte 

Forespørgsel af sti til ny skov 

Tranbjerg Fællesråd har bekræftet at de har modtaget vores henvendelse, men har endnu 
ikke meldt tilbage. 

 

Fornyelse af områdeskilte 

Mads har bestilt nye rammer til områdeskiltene. Disse vil blive sat op til foråret. 

 

Revner i asfalt 

Pia kontakter NCC for at få et prisoverslag på reparation af revner i vores veje. Udover 
dette vil vi også hente et prisoverslag på nyt slidlag ved Æblehaven og Blommehaven. 

 

Byggerod på lastbilparkeringen 

Bestyrelsen vil lave en oprydning til foråret, da der kommer mere og mere affald. 
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Ad. 6 Snerydning 

Evaluering af snerydning denne sæson 

Bestyrelsen er tilfreds med rydningen, men er opmærksom på et øget saltforbrug. 

Der har været lidt problemer mht. parkerede biler og snerydning. Biler som er parkeret på 
vejene kan gøre at snerydderen ikke kan komme forbi, da han ikke kører tættere end ½ 
meter på en bil. Når der er snefald opfordres der til at biler ikke parkeres på vejene, men i 
parkeringsbåsene.  

 

Revurdering af retningslinjer for snerydning 

Det blev besluttet at vente til efter generalforsamlingen, da der måske kommer 
kommentarer omkring rydningen. 

 

Sugning af veje 

Peter bestiller sugning af vejene. 

 

Ad 7 Generalforsamling 2014 

Generalforsamlingen i 2014 vil blive afholdt d. 2. april kl. 19:00. 

Jørgen har bestilt BoCenterets kantine. 

Helle sender regnskab og indbydelse ud til alle beboere. 

Pia bager kage og tager mælk med. 

Mads køber øl, vand og smørrebrød. 

 

Ad 8 Kommende møder 

Næste møde aftales efter generalforsamlingen 

 

Ad 9 Evt 

- 

 


